



Conference Participation for PhD Students

المشاركة في مؤتمر لطلبة الدكتوراه

Student Details

بيانات الطالب

Name: الاسم:
Student ID/Cohort: رقم الطالب/الدفعة:
College: Major: التخصص:
Email: Mobile Number: رقم الهاتف:
البريد الإلكتروني:

Criteria & Procedures

الشروط والإجراءات

Criteria:

الشروط:

- The conference subject must be related to the student thesis.
- Active PhD Student.
- Completed four semesters of study.
- Student is the main author of the scientific paper.
- Financial Support given once only during study period.
- Not allowed to change conference participation mode after approval.
- No refund will be given for any expenditures done before taking the approval for the Conference Participation

- أن يرتبط المؤتمر بالمشروع البحثي للطالب.
- أن يكون الطالب مقيماً في البرنامج.
- أكمل أربعة فصول دراسية.
- أن يكون الطالب هو المؤلف الرئيسي للورقة.
- تصرف المنحة المالية لحضور مؤتمر واحد طوال مدة الدراسة.
- لا يسمح بتغيير نمط المشاركة في المؤتمر بعد الاعتماد.
- لا يتم التعويض عن أي مصروفات سبقت اعتماد المشاركة في المؤتمر.

Procedures:

الإجراءات:

- The Conference must meet the criteria for selecting scientific conferences at Sultan Qaboos University.
- Applying the request from college before 10 working days before the travel date.
- Submit Conference Report form after ten days of participation.

- أن يكون المؤتمر مستوفٍ لمعايير اختيار المؤتمرات العلمية في جامعة السلطان قابوس.
- تقديم الطلب من الكلية في مدة لا تقل عن 10 أيام عمل قبل موعد السفر.
- تسليم استمارة تقرير المشاركة في المؤتمر بعد الحضور بعشرة أيام.

Conference Details

تفاصيل المؤتمر

Title: اسم المؤتمر:
Venue: مكان الانعقاد:
Duration: Form: To: إلى: من:
University/ Association Name: اسم الجامعة/ المنظمة:
Participation Mode: ☐ by attending ☐ online ☐ عن بُعد ☐ حضوري ☐ نوع المشاركة:

Conference by Attending

للمؤتمر الحضور

Ticket (Return, max 600 R.O)

تذكرة السفر (ذهاباً وإياباً، لا تتجاوز 600 ر.ع)

From (City / Country): Date التاريخ من (المدينة / البلد):
To (City / Country): Date التاريخ إلى (المدينة / البلد):
Nearest Airport: أقرب مطار:

Bank: اسم البنك:

Branch: الفرع:

Account NO: رقم الحساب:

Online Conference

للمؤتمر عن بُعد

Allowance (Paid OMR for registration only): ريال عماني عن رسوم التسجيل فقط) العلاوة

Bank: اسم البنك:

Branch: الفرع:

Account NO.: رقم الحساب:

Attachments

المرفقات

- | | |
|--|---|
| ☐ Research Paper (not necessary to be final/approved) | ☐ الورقة البحثية (لا يشترط أن تكون نهائية/ معتمدة) |
| ☐ Acceptance Letter | ☐ رسالة القبول في المؤتمر |
| ☐ Registration fees for online conference (Quotation) | ☐ رسوم التسجيل للمؤتمر عن بُعد (عرض السعر) |
| ☐ Passport Copy (6 months validity) | ☐ نسخة الجواز (صالح لمدة 6 شهور) |
| ☐ Visa Copy (If Any) | ☐ نسخة من التأشيرة (إن وجد) |
| ☐ Bank Card (White) | ☐ البطاقة البنكية (البيضاء) |
| ☐ About the conference | ☐ نبذة عن المؤتمر |

Predatory Conference Declaration

إقرار بشأن المؤتمرات الوهمية

I, the undersigned below, a graduate student at Sultan Qaboos University, acknowledge my awareness of the nature and characteristics of predatory conferences. I commit to avoiding participation in such conferences to safeguard my academic reputation and that of the university. I recognize that predatory conferences exhibit the following characteristics:

أقر أنا الموقع أدناه، طالب دراسات عليا بجامعة السلطان قابوس، بأنني على علم ودراية بماهية المؤتمرات الوهمية وسماتها، وأتعهد بتجنب المشاركة في مثل هذه المؤتمرات حرصاً على سمعتي الأكاديمية وسمعت الجامعة. وأقر بأن المؤتمرات الوهمية تتسم بالخصائص التالية:

- 1- Lack of a genuine scientific committee for the conference or the presence of a fake committee unrelated to the conference's subject matter.
- 2- Absence of a rigorous peer review process, with most submissions accepted regardless of quality and scientific authenticity.
- 3- Imposition of excessively high registration fees compared to similar legitimate conferences.
- 4- Random promotion of the conference and sending participation invitations to individuals unrelated to the conference's topic.
- 5- Lack of transparency regarding the organizing entity of the conference, the scientific committee, or the keynote speakers.

- 1 - عدم وجود لجنة حقيقية للمؤتمر، أو وجود لجنة وهمية لا علاقة لها بموضوع المؤتمر.
- 2 - الافتقار إلى عملية مراجعة الأبحاث بشكل دقيق، وقبول معظم الأبحاث المقدمة دون انتقاء بناءً على الجودة والأصالة العلمية.
- 3 - فرض رسوم تسجيل عالية جداً ومبالغ فيها مقارنة بالمؤتمرات الحقيقية المماثلة.
- 4 - الترويج للمؤتمر بشكل عشوائي وإرسال دعوات المشاركة لأشخاص لا علاقة لهم بموضوع المؤتمر.
- 5 - عدم الشفافية بشأن الجهة المنظمة للمؤتمر أو اللجنة العلمية أو المتحدثين الرئيسيين.

6- Absence of an official conference website or presence of an outdated website containing misleading information.

Furthermore, I acknowledge that in the event of my participation in a predatory conference, I bear full responsibility, and I will not seek any financial support or compensation from the university. I understand that my participation in a predatory conference may lead to legal action in accordance with the university's regulations and policies.

Signature:

6 - عدم وجود موقع إلكتروني رسمي للمؤتمر أو وجود موقع غير محدّث ويحتوي على معلومات مظللة.

كما أقر بأنه في حال اكتشاف مشاركتي في مؤتمر وهمي، فإنني أتحمل المسؤولية الكاملة عن ذلك، ولن أطلب الجامعة بأي دعم مالي أو تعويض. وأدرك أن مشاركتي في مؤتمر وهمي قد تؤدي إلى اتخاذ إجراءات قانونية وفق لوائح وأنظمة الجامعة.

التوقيع:

Approvals

الموافقات

Supervisor: المشرف الأكاديمي:

Signature: Date: التاريخ: التوقيع:

Head of Department: رئيس القسم:

Signature: Date: التاريخ: التوقيع:

College Assistant Dean - PSR: مساعد العميد للدراسات العليا والبحث العلمي بالكلية:

Signature: Date: التاريخ: التوقيع:

College Dean : عميد الكلية:

Signature: Date: التاريخ: التوقيع:

The approval of the Postgraduate Dean and Deputy Vice Chancellor – PSR will be via Wosool

اعتماد كلاً من عميد الدراسات العليا ونائب الرئيس للدراسات العليا والبحث العلمي بالكلية في نظام وصول

To:

إلى الأفاضل:

- 1) Financial Affairs Department Director
- 2) Procurement Department Director
(via ODOO only from college)
- 3) College Asst. Dean- PSR

- 1) مدير دائرة الشؤون المالية
- 2) مدير دائرة المشتريات من قبل الكلية (عبر النظام المالي أودو فقط)
- 3) مساعد العميد للدراسات العليا والبحث العلمي بالكلية